

邀請函

2010 年第 109 屆全印度業餘高爾夫錦標賽(比洞賽)暨國際隊際賽
2 月 12-19 日，普那(Pune)牛津高爾夫俱樂部(Oxford Golf Club)

第 109 屆全印度業餘高爾夫錦標賽(比洞賽)暨國際隊際賽訂於 2010 年 2 月 12-19 日在普那牛津高爾夫俱樂部舉行。本人很榮幸邀請貴國差點 4 或以下的兩位頂尖選手參賽。比賽為比洞賽型式，之前的 2 月 12-13 日將先進行 36 洞比桿賽，取前 64 名選手晉級比洞賽，36 洞國際隊際賽也將同時舉行。國外選手將同時參加國際隊際賽和 36 洞比桿賽。

我們將招待貴國提名的兩位頂尖業餘選手和一位領隊前來參加，提供 2 月 12-19 日各隊免費住宿、膳食、及國內交通，並免除報名費。其他費用請自理。附件是比賽辦法和報名表。

住宿將安排在普那五星級的 O 飯店(The O Hotel)。

期待您的支持，並歡迎您頂尖的業餘選手前來參加。

沙提許阿帕若吉 Wg Cdr Satish Aparajit, SC (Rtd)
印度高協秘書長



The Indian Golf Union



ROLEX

IGU/T-1

July 22, 2009

**President/Secretary
Afghanistan Golf Federation
The Golf Federation of the Union of Myanmar
Nepal Golf Federation
Bhutan Golf Federation
Hong Kong Golf Association
Thailand Golf Association
Singapore Golf Association
Malaysian Golf Association
Australian Golf Union
South African Golf Association
New Zealand Golf Association
Golfing Union of Ireland
Scottish Golf Union
English Golf Union
Iran Golf Federation
Golf Association of Republic of China
Chinese – Taipei Golf Association
French Golf Federation
Turkish Golf Union
Bangladesh Golf Federation**

Dear All,

**Sub : 109th ALL INDIA AMATEUR GOLF CHAMPIONSHIP
(MATCH PLAY) AND INTERNATIONAL TEAM MATCH AT
OXFORD GOLF CLUB, PUNE FROM FEB. 12-19 , 2010.**

The 109th All India Amateur Championship (Match Play) and International team match is scheduled to be held at Oxford Golf Club, Pune from 12-19 February, 2010.



The Indian Golf Union



ROLEX

I have great pleasure in extending an invitation to top two players with handicap -4 (four) and below to participate in 109th All India Amateur Golf Championship, which is played on match play format. An International team match will precede the championship over 36 holes to be played on Feb. 12 & 13, 2010. The 36 holes stroke play will be held to decide the 64 slots for the match play. International players will play the International team event, which would be run concurrently with 36 hole stroke play event.

We would be delighted to host your two top amateur golfers and a Manager nominated by your Association for the International Team Match and Amateur Championship of India. The team will be provided with free accommodation, meals and internal transport during their stay in Pune for the championship from Feb.12-19, 2010 and will also be exempt from entry fee. Other expenses incurred will be to the individual account. The conditions of play and entry forms are attached.

Accommodation will be provided at the hotel "O" at Pune. The address is as under.

The O Hotel (5 Star)
North Main Road,
Koregaon Park
Pune-411001
Ph-+91-20-40011000
Fax-+91-20-40011009
Email: sales@ohotelsindia.com

We look forward to your support and to welcome your top amateurs for the event.

Yours sincerely,

Wg Cdr S Aprajit, Sc(Rtd)
Secretary General